
FORUM 1A

Besluitenlijst forum 1A van 15 januari 2019

Aanwezig:
Voorzitter: Mw. E. Nieuwland-Rijs
College: Burgemeester Kompier en wethouder Reijven
Ambtenaren:
Besluitenlijst: Mw. N.A.J. Rutgers-Segers
Insprekers: -

Lid Forum
Aanwezi
g

Lid Forum
Aanwezi
g

Lid Forum
Aanwezi
g

Bodegraven, E. X Hoogeboom, J.G. X Schoutsen, M.G.C

Boer, B. de Iwema, E. Splinter, M.A.

Boer, F.H.A. de X Jong, E. de X
Van Staveren - 
Pouwels L.C.

Boudewijn, M.S. X Kamper, G.J.F Starre, A. van der X

Bovenkerk, B.J. Kleef, P.J.M. van X Veldboer, J.C.M.

Bovenkerk-
v.Oosterom, M.C.

X Kloosterboer, A.E. Verseveld, I. van

Broersen, C. X Koolaard, J.C. Visser, J.D.

Buis, A.J.L. Korver, T.M. X Vliet, K. van der X

Bus, B. Molenaar, C.T.M. Waal, H.J.

Eijk, S. van Nieuwland-Rijs, E. Wagenaar, R.J. X

Glas, A.E. X Nijman, G.J.E. Zutt, F.J.A X

Graaf, H. de Nugteren, W. Zuurbier, N.J.
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Hartog, G.N. Rep, G.J. Zwart, N.

Hoejenbos, B Ringers, P X

Hofman, J.A. Ruiten, G.F.

FORUM 1A

Komt 
op

Actielijs
t

Onderwerp

1. Opening De voorzitter opent de vergadering en heet de 
aanwezigen van harte welkom.

2. Besluitenlijst 
forumvergaderingen  27 
november en 4 december 
2018

De besluitenlijsten worden vastgesteld.

N.a.v. de besluitenlijst van 27 november 2018:
- Wethouder Reijven meldt dat er nog geen 
nieuws is over het verscherpt toezicht op Veilig 
Thuis.
- Wethouder Reijven geeft aan dat hij nog geen 
antwoord heeft gehad van zijn collega in 
Heerhugowaard over waarom Heerhugowaard 
geen programma over eenzaamheid wenst 
(zoals gesteld wordt in Bijlage 2 Bestuurlijke 
reactie programmabegroting 2019, GGD HN).

3. Actie- en 
toezeggingenlijst

Het forum kan instemmen met het van de lijst 
afhalen van de afgehandelde onderwerpen.

4. Afdoening ingekomen 
stukken aan de raad

Het forum stemt in met de voorgestelde wijze 
van afdoening t.b.v. de raad op 29 januari 2019.

GroenLinks kondigt een oplegnotitie over het 
bestemmingsplan ontwikkeling Dr. Wilminkhof 
aan voor het forum van februari.

5. Mondelinge 
mededelingen vanuit de 
commissie sociaal 
domein

De heer Zutt meldt dat de commissie heeft 
besloten geen advies uit te brengen over Veilig 
Thuis omdat het een 
dienstverleningsovereenkomst betreft. De 
commissie blijft de ontwikkelingen bij Veilig 
Thuis wel kritisch volgen. 
De commissie heeft tijdens de vergadering op 6 
december 2018 een presentatie gehad over de 
preventiematrix. Momenteel wordt in kaart 
gebracht wat er aan preventie wordt gedaan 
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binnen het sociaal domein om eventuele lacunes 
zichtbaar te maken. Ook heeft de commissie 
een toelichting gehad op de pilot met een jeugd- 
en gezinscoach op een basisschool. 
Tot slot heeft de wethouder tijdens de 
commissievergadering toegezegd het 
transitieplan JeugdzorgPlus te delen met de 
raad.

6. Experiment centraal tellen 
verkiezingen

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
hamerstuk naar de raad van 29 januari 
kan.

7. Verordening Commissie 
Sociaal Domein

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
hamerstuk naar de raad van 29 januari kan.

8. 5e wijziging 
Gemeenschappelijk 
Regeling Cocensus

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
hamerstuk naar de raad van 29 januari kan.
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FORUM 2A

Besluitenlijst forum 2A van 15 januari 2019

Aanwezig:
Voorzitter: H. de Graaf
College: Wethouder Jongenelen
Ambtenaren: De Boer, Ebels, Zeedijk, Ursem
Besluitenlijst: Dhr. G.J. de Graaf
Insprekers: Dhr. Tijm, dhr Vader en dhr Van Boekel bij agendapunt 3, mw Jogems bij 

agendapunt 4 en mw Van der Weide-Visser bij agendapunt 6.

Lid Forum
Aanwezi
g

Lid Forum
Aanwezi
g

Lid Forum
Aanwezi
g

Bodegraven, E. Hoogeboom, J.G. Schoutsen, M.G.C.

Boer, B. de Iwema, E. X Splinter, M.A.

Boer, F.H.A. de X Jong, E. de
Van Staveren - 
Pouwels L.C.

Boudewijn, M.S. Kamper, G.J.F Starre, A. van der

Bovenkerk, B.J. X Kleef, P.J.M. van Veldboer, J.C.M.

Bovenkerk-
v.Oosterom, M.C.

Kloosterboer, A.E. X Verseveld, I. van X

Broersen, C. Koolaard, J.C. Visser, J.D. X

Buis, A.J.L. X Korver, T.M. Vliet, K. van der

Bus, B. X Molenaar, C.T.M. X Waal, H.J. X

Eijk, S. van Nieuwland-Rijs, E. Wagenaar, R.J.
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Glas, A.E. Nijman, G.J.E. X Zutt, F.J.A

Graaf, H. de Nugteren, W. X Zuurbier, N.J.

Hartog, G.N. X Rep, G.J. Zwart, N. X

Hoejenbos, B Ringers, P

Hofman, J.A. X Ruiten, G.F.

FORUM 2A

Komt 
op

Actielijs
t

Onderwerp

1. Opening De voorzitter opent de vergadering en heet de 
aanwezigen van harte welkom.

De agendapunten 2 en 5 zullen na agendapunt 
7 besproken worden.

2. Kwaliteitsverordening 
Vergunningverlening, 
Toezicht en Handhaving 
omgevingsrecht 
Langedijk

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
hamerstuk naar de raad van 29 januari kan.

3
.

Trajectkeuze 
waterverbinding 
Achterburggracht-
Machinesloot

N.a.v. een technische vraag zegt wethouder 
Jongenelen toe dat de ramingen die de 
financiële achtergrond bij de twee tracés 
bevatten, vertrouwelijk op de griffie zijn in te 
zien.

De heren Tijm, Vader en Van Boekel nemen deel 
aan de oriënterende fase.

De aanvullende technische vragen die GL 
namens de heer Tijm zal stellen en de 
aanvullende technische vragen die HvL/D66 nog 
zal toezenden, zullen nog beantwoord worden.

De voorzitter concludeert dat het onderwerp nog 
niet is rijp is voor besluitvorming. Eerst zullen 
diverse fracties de toegezegd ramingen nog 
willen inzien (en hier mogelijk technische vragen 
over stellen) en zullen aanvullende technische 

X
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vragen beantwoord moeten worden.

Het onderwerp wordt opnieuw in oriënterende 
fase besproken in het forum op 12 februari.

4
.

Bestemmingsplan De Ark, 
Parallelweg Sint Pancras

De CU zal nadere technische vragen die 
vertrouwelijk zijn, rechtstreeks aan de wethouder 
stellen.

Er wordt toegezegd dat er gekeken wordt naar 
de bebording ten aanzien van parkeren in de 
omgeving van De Ark.

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
bespreekstuk naar de raad van 29 januari kan. 

De PvdA heeft aangegeven tegen te gaan 
stemmen, CU, GL en KL zullen in de raad hun 
mening geven en HvL/D66, CDA, SL, VVD en 
DL geven aan voor het voorstel te zullen 
stemmen.

X

5
. 

Bestemmingsplan 
Oudkarspel en Koedijk

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
bespreekstuk naar de raad van 29 januari kan.

De KL heeft aangegeven tegen te gaan 
stemmen, het CDA zal in de raad de mening 
geven en DL, VVD, GL, SL, HvL/D66, CU en 
PvdA geven aan voor het voorstel te zullen 
stemmen, waarbij GL een stemverklaring zal 
geven.

6
.

Madderomlocatie Sint 
Pancras

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
bespreekstuk naar de raad van 29 januari kan.

VVD, KL en CDA zullen in de raad hun mening 
geven en DL, GL, SL, HvL/D66, CU en PvdA 
geven aan voor het voorstel te zullen stemmen. 
DL zal mogelijk een amendement indienen om 
een voetpad te realiseren.

7
.

Stedenbouwkundig 
Beeldkwaliteitsplan 
Westrand Sint Pancras

Wethouder Jongenelen zegt toe voorafgaand 
aan de raad op 29 januari te laten weten 
waarom er in het Beeldkwaliteitsplan Westrand 
Sint Pancras bij bebouwing van smalle kavels 
voor 5% afwijkingsbevoegdheid gekozen wordt 
en niet voor 10%. 

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
bespreekstuk naar de raad van 29 januari kan.

HvL/D66, SL, GL en VVD zullen in de raad hun 
mening geven en PvdA, Cu, CDA, KL en DL 
geven aan voor het voorstel te zullen stemmen. 

X
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Hierbij geven meerdere fracties aan de 
beantwoording van de wethouder nog af te 
wachten.

De voorzitter sluit de vergadering op 16-1-2019 
om 00.05 uur.
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